
PRI\ IARIA COMTJhIEI DOBROVAI-

JUDETUL IASI

PROCES VERBAL

Incheiat astazi 20.01.2021, ora 09:00

Astazi data si ora de mai sus are loc la sediul Primariei Dobrovat sedinta
ordinara a Consiliului Local Dobrovat, convocata prin Dispozitia primarului nr.
8 din 14.0t.2021, cu urmatoarea ordine de zi;

1' Informare privind planul de investitii si planul de lucrari pentru anul202l.
2. Informare privind planul de lucrari la beneficiarii Legii nr. 41612001 pentru
anul202l. Elaborare proiect de hotarare.

3. Diverse

1' Elaborarea proiectului de hotarare privind aprobarea taxelor si impozitelor
locale pentru arrul202t

2' Elaborarea proiectului de hotarare privind reorgarizarea retelei scolare
2021-2022

3' Elaborarea proiectului de hotarare privind ac<iperirea definitive a
deficitului bugetar pentru anul2020

4' Elaborarea proiectului de hotarare privind obiectivul de investitii,,
Reabilitare, recompartimentare, extindere, dotare Scoala Moldoveni in Comuna
Dobrovat, judetul Iasi".

5' Elaborarea proiectului de hotarare privind aderarcaComunei Schitu Duca
la GAL Stefan cel Mare.

6' Elaborarea proiectului de hotarare in scopul obtinerii finantarii pentru
obiectivul "construire sala de sport in comuna Dobrovat, judetul Iasi',

7 ' Elaborarea proiectului de hotarare privind scoaterea din evidenta contabila
dintr-un cont si inregistrarea intr-un alt cont a debitului firmei SC CONT-ACTE
SRL lasi

8. Elaborarea proiectului de hotarare privind aprobarea regulamentului si
completarea registrului agricol



9 ' Elaborarea proiectului de hotarare privind situatia parcelelor concesionare

10. Elaborarea proiectului de hotarare privind parcelele nr. 3.1 si 35 din L-TR :
I 1' Elaborarea proiectului de hotarare privind schimbul de teren pentru
amplasarea rezeryorului de apa si a altor constructii necesare.

Sedinta este statutar organizata.

La sedinta participa dnul primar Martinus Catalin Iulian, Alexandru petronela
secretar delegat.

De asemeni la sedinta participa dnii consilieri locali Ureche Gavrila, Mardare
Dumitru. : Roman constantin, pintilii Stefan, Tonegaru Emil, Radu
Constantin.Pltlagica Gheorghe, Iacobute Ionut, Nastasa Ioan, Boboc petru,
PoP'ri51s5Lt yasile.

La sedinta participa dnul Filos Stefan.

Drrrrl prirnar da citire Dispozitie de convocare a sedintei ordinare nr. gl202l.

Dnul presedinte supune la vot ordinea d,e zi, se aproba cu unanimitate de voturi.
D:-:- primar da citire planului de lucrari laLg.4161200l si proiectului de hotarare
:-. r . 5.12.2020, privind planul de lucrari.

\,- ,oc discutii pe acest subiect.

-" ' --' pritnar propune achizitionarea unui tocator pentru crengi, sunt multe crengi
- -'' : :rebuiesc tocate de la copacii care au fost curatati si eare vor fi curatati la

.:.1atiile electrice.

J:: "- Patlagica propune ca la sfarsitul anului sa fie facuta o informare cu lucrarile
-,,:3 au tbst efectuate de cei de la ajutor social.

D.:-il Radu intreaba daca se face investitia cu apa din padurea Buda.

D:-'ri prirnar precizeaza ca s-a discutat si se va face hotarare deoarece acolo este
:e!-esara o investitie si costa mult.

\u loc discutii pe acest subiect.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 6, se aproba cu unanimitate
de r oturi.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 1 privind impozitele si taxele
locale pentru anul202l

Au loc discutii pe marginea acestui subiect si a salubritatii de pe razalocalitatii.
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Dnul primar precizeaza ca este un proiect european pentru salubritate pe 5 ani.

toate primariile au aceeasi problema, alte primarii au stabilit un pret mai mare

pentru a nu subventiona primaria acest serviciu'

Dnul patlagica precizeaza ca este dificila incasarea acestor taxe de salubritate.

Au loc discutii pe acest subiect.

Dnul primar precizeaza ca suma de 3,5 lei de persoana nu este mare, alte comune

au o sulxa mai mare, serviciul de salubritate trebuie sa functioneze.

Dnul primar precizeaza ca sunt necesare si sanctiuni deoarece sunt si gunoaie care

au fost strmrse din localitate anrncate pe drumul spre padurea Buda.

Dnul Patlagica propune infiintarea unui post la nivelul primariei care sa adune

aceste taxe.

Dnul Patlagica intreaba ce se intampla cu materialele plastice.

Dnul primar precizeaza ca avem obligatia de a atinge 50oh cota de reciclabile, la

Dobrovat cota este de aproximativ 14%o.sumele primate pentru reciclabile se scad

din facturile noastre.

Dnul prirnar da citire in continuare a proiectului de hotarare privind taxele si

impozitele locale.

Dnul Patlagica propune cresterea in fiecare an a taxei'

Dnul Popistasu propune cresterea de la 1 leu la 3,5 lei pentru cei care nu au pubela

cu rnentiunea care sa fie aplicata la persoanele care locuiesc in Dobrovat.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare privind taxele si impozitele

locale cu precizarea ca cei care nu au pubela sa plateasca3,5lei/gospodarie, se

.rproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 2 privind reorganrzarea retelei

scolare pentru anul 2021 -2022.

de hotarare nr. 3 privind incheierea exercitiului

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 3, se aproba cu

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarar e nr.2, se aproba cu unanimitate

de r otr.rri.

Dnul prirnar da citire proiectului

bugetar pentru 2020.

unanimitate.



Dnul prinrar da citire proiectului de hotaral'e nr. 4 privind aprobarea proiectului
prir ind Scoala Dobrovat.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarar e nr. 4, se aproba cu unanimitate
de r oturi.

Dnul prirnar da citire proiectului de hotarare nr. 5 privind aderarea comunei
Schitu Duca la GAL Stefan cel Mare.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 5, se aproba cu unanimitate
de voturi.

Dnul prirnar da citire proiectului de hotarare nr. 7 privind initierea demersurilor
pentru obiettivul sala de sport, care va fi finantat prin C.N.l. Se va completa cu
terenul utilizat din spatele gradinitei care a fost dezmembrat din totatlul suprafetei
de teren.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr.7 , se aproba cu unanimitate
de voturi.

Dnul primar precizeaza ca se va incepe procedura de executare pentru persoana
care a fost administratorul firmei.

Dnul primar da citire poiectului de hotarare nr. 8 privind scoaterea dintr-un cont
si includerea in alt cont a debitului firmei SC CONT-ACTE SRL.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 8, se aproba cu 10 voturi
pentru si o abtinere in persoana dlui Popistasu Vasile.

DnLrl primar da citire proiectului de hotarare nr. 9 privind inregistrarea
contractelor de arenda si adoptarea regulamentului acestora.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 9 , se aproba cu
Lrnanimitate de voturi.

Dnui primar da citire situatiei privind parcelele din UTR 1.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. 10 privind rezilierea contractelor
de concesiune si a anexei acestuia.

Au loc discutii pe marginea acestui punct.

Dnul Iacobute precizeaza ca la parcela 6 este

demult.

Dnul primar propune un termen de 3 luni la cei
rosu pentru a-si face receptia lucrarii.

facuta fundatia si parterul mai

cu constructii finalizate sau la



La parcela 6 invitatie la sedinta, la parcela 19 invitatie la sedinta,
la parcela 20 se propune rezrliere,la parcela 23 -3 luni prelungire, la parcela 24-
reziliere, la parcela 25-invitatie la sedinta,la parcela 29 rezlliere, la parcela 30-
invitatie la sedinta, la parcela32-3 luni prelungire, parcela 37 -invitatie la sedinta,
la parcela 38 -reziliere, la parcela 40- 3 luni prelungire, la parcela 41-3 luni
prelungire, la parcela 42-reziliere, la parcela 43 rezrliere, la parcela  {-invitatie
la sedinta, la parcela 47-invitatie la sedinta, la parcela 5O-reziliere, la parcela 56-
3 luni prelungire, la parcela65-3luni prelungire, la parcela 66-rezlliere, la parcela
67 -rezrliere, la parcela 68-3 luni prelungire, la parcelaT6 -reziliere, la parcela
79-inr itatie la sedinta, la parcela 91-3 luni prelungire, la parcela 99-3 luni
prelungire. o

Dnul Patla-eica propune scoaterea la concesiune a acestor parcele rezrliate.

Dnul Popistasu precizeaza ca persoanele vor da in judecata primaria si nu se pot
scoate la licitatie parcele cu litigii.

Dnul primar propune initierea unui proiect de hotarare pentru scoaterea la licitatie
a parcelelor libere.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 10, se aproba cu 9 voturi
pentru si 2 abtineri in persoana dlui Popistasu Vasile si Tonegaru Emil .

Dnul Filos Stefan sustinere punctul de vedere privind parcelele 34 si 35 din UTR
2.

Dnul primar da citire celor 2 sesizari ale dlui Filos Stefan.

Dnul primar precizeaza ca au fost date parcele unor tineri la Lg.1512003 prin
hotarare in IITR 1.

Dnul primar precLzeaza ca acest contract este fals si va face sesizare penala,

contractual contine neconcordante.

Dnul Filos isi recunoaste semnatura de pe contractual in original.

Dnul Popistasu intreaba daca dnul Filos era angajat la Primaria Dobrovat.

Dnul Filos precizeaza ca nu era angajat la Primaria Dobrovat si nu comenteaza.

Dnul prirnar precizeazacaya face sesizare.

Dnul Filos precizeaza ca este o livada si o imprejmuire. Precizeazacaafost facuta
in august o sesizare.

Dnul Patlagica precizeaza ca apar tot felul de contracte dubioase.



Dntrl Popistasri precizeazacadnul Filos avenit cu deschidere si ori nu a stiut de

aceasta ori se Pret'ace ca nu stie.

Dnul primar precizeaza ca pentru ambele contracte vor fi facute sesizari'

Dnul prirnar precrzeaza ca afost initiere si in sedinta urmatoare se va hotarari cu

prir ire la parcelele din UTR 2'

Dnul Filos propune dlor consilieri ca atunci carld vor hotari pentru UTR 2 safre

mai otlnosi.

Dnul prirnar da citire proiectului de hotarare nr. 12 privind schimbul de teren

pentrlt rezer\*Drul de aPa.

Dnul prirnar prec\zeaza ca suprafala de care avem nevoie este de 3244 mp'

persoanelor mostenitoare le ramane un acces de 3 m'

Au loc discutii pe marginea acestui subiect'

Dnul primar da citire rapoaftelor de evaluare a celor 2 parcele si a terenului de la

cimitir.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr' 12, se aproba cu

unanimitate de voturi, devin HCL 11'

Dnul primar da citire referatului dlui Paraschiv Petru prin care solicita radierea a

4 persoane vaduve de veteran.

Dnul presedinte supune la vot, se aproba cu unanimitate d'e voturi'

Dnul primar prectzeaza ca propune initierea pentru sedinta urmtoare pentru

prelungirea inchirierii la spatii cu alta destinatie.

Dnul Popistasu propune sa fie un numar pus la poarta celor din UTR 1'

Dnul Patlagica propune aceeasi numerotare ca sip ana acum si propune numirea

strazilor.

Dnul primar precizeaza cayaavea loc regensamantul si atunci Se Va rezolva'

Dnul presedinte declara inchise lucrarile sedintei ordinare'

Secretar,

ALEXANDRU PETRONELA

Presedinte sedinta

TONEGARU EM ffrrtsta\- 
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